
Protokół Nr LXXI/71/18

z  sesji  Rady Miejskiej  w Staszowie,  która  odbyła  się  w dniu 17  września  2018 roku w sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.                

W sesji wzięło udział 18 radnych na ogólną liczbę 20 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu – zał. nr 1).

Radni nieobecni: Pani Anna Karasińska, Pan Ireneusz Kwiecjasz.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów,

Prezesi, Dyrektorzy, Kierownicy jednostek podległych Gminie,

Sołtysi, Przewodniczący Rad Sołeckich i Zarządów Osiedli,

Zaproszeni goście.

Przed realizacją proponowanego porządku obrad Burmistrz Miasta i Gminy Staszów, Leszek Kopeć

wraz  z  Zastępcą  Burmistrza,  Ewą  Kondek  i  Przewodniczącym  Rady  Miejskiej  w  Staszowie

Dominikiem Rożkiem złożyli  gratulacje z dokonanych osiągnięć złotemu medaliście Mistrzostw

Europy  Osób  z  Niepełnosprawnością  w  łucznictwie  w  Pilznie,  Ireneuszowi  Kapuście  –

pracownikowi Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie oraz drużynie dziewcząt z OSP Koniemłoty,

która  wywalczyła  drugie  miejsce  na  Wojewódzkich  Zawodach  Sportowo  –  Pożarniczych

Ochotniczych Straży Pożarnych i Kobiecych Drużyn Pożarniczych w Stopnicy. W skład drużyny

weszły  Joanna  Czajkowska,  Klaudia  Dziuba,  Małgorzata  Dziuba,  Weronika  Dziuba,  Patrycja

Krzesaj, Karolina Pruś, Anna Rakowska, Justyna Reperowska oraz Karolina Sapa, których trenerem

jest druh Piotr Konefał. 

Ad. 1

Pan Dominik Rożek – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie  dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych.

Następnie przedstawił proponowany porządek obrad, który przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 29 sierpnia 2018 roku.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:      

a)  zmiany Uchwały Nr LXVIII/545/18 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 16 lipca 2018
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roku  w  sprawie  udzielenia  przez  Gminę  Staszów  pomocy  finansowej  Powiatowi

Staszowskiemu – projekt nr 580/18,

b)  wprowadzenia zmian w budżecie  Miasta  i  Gminy Staszów na 2018 rok – projekt nr

580/18,

c)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2018 – 2029

– projekt nr 581/18,

d) nadania odznaki okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” - projekt nr 583/18,

e) nadania odznaki okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” - projekt nr 584/18,

f)  nadania odznaki okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” - projekt nr 585/18,

4. Interpelacje radnych.

5. Wolne wnioski i zapytania w tym:

- informacja z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Staszów za okres od 09.08.2018 r. do

12.09.2018 r.

6. Zamknięcie obrad sesji.

Po zapoznaniu z  proponowanym porządkiem głos  zabrał  Burmistrz Miasta i  Gminy Staszów

Leszek Kopeć, który zawnioskował o wprowadzenie następujących zmian w porządku obrad:

-  wycofanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  LXVIII/545/18  Rady

Miejskiej w Staszowie z dnia 16 lipca 2018 roku w sprawie udzielenia przez Gminę Staszów

pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu – projekt nr 580/18 i wprowadzenie w to

miejsce projektu uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr LXVIII/545/18 Rady Miejskiej

w Staszowie z dnia 16 lipca 2018 roku w sprawie udzielenia przez Gminę Staszów pomocy

finansowej Powiatowi Staszowskiemu – projekt nr 587/18,

-  wprowadzenie  projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/321/12 Rady

Miejskiej  w Staszowie z dnia 28 grudnia 2012 roku w sprawie przystanków i dworców

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Staszów, warunków

i zasad korzystania z nich oraz opłat za ich korzystanie – projekt nr 586/18.

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  Dominik  Rożek  poddał  pod  głosowanie  w/w

wniosek, który został jednogłośnie przyjęty (obecnych było 17 radnych). Następnie Rada Miejska

jednomyślnie zatwierdziła porządek obrad z uwzględnieniem przyjętego wniosku  (obecnych było

17 radnych).

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 29 sierpnia 2018 roku.
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3. Podjęcie uchwał w sprawie:      

a)  zmiany Uchwały Nr LXVIII/545/18 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 16 lipca 2018

roku  w  sprawie  udzielenia  przez  Gminę  Staszów  pomocy  finansowej  Powiatowi

Staszowskiemu – projekt nr 587/18,

b)  wprowadzenia zmian w budżecie  Miasta  i  Gminy Staszów na 2018 rok – projekt nr

580/18,

c)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2018 – 2029

– projekt nr 581/18,

d) nadania odznaki okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” - projekt nr 583/18,

e) nadania odznaki okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” - projekt nr 584/18,

f)  nadania odznaki okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” - projekt nr 585/18,

g) zmiany Uchwały Nr XXXIII/321/12 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 28 grudnia 2012

roku  w  sprawie  przystanków  i  dworców  komunikacyjnych,  których  właścicielem  lub

zarządzającym jest Gmina Staszów, warunków i zasad korzystania z nich oraz opłat za ich

korzystanie – projekt nr 586/18.

4. Interpelacje radnych.

5. Wolne wnioski i zapytania w tym:

- informacja z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Staszów za okres od  09.08.2018 r.

do 12.09.2018 r.

6. Zamknięcie obrad sesji.

Ad. 2

Radni nie mieli uwag do protokołu nr LXX/70/18 z sesji z dnia 29 sierpnia 2018 roku i przyjęli go

jednomyślnie (obecnych było 17 radnych).

Ad. 3 a

Pan  Grzegorz  Klimek  –  Kierownik  Wydziału  Inwestycji  i  Planowania  Przestrzennego

zapoznał  z  projektem uchwały w  sprawie  zmiany Uchwały  Nr  LXVIII/545/18  Rady Miejskiej

w  Staszowie  z  dnia  16  lipca  2018  roku  w  sprawie  udzielenia  przez  Gminę  Staszów  pomocy

finansowej Powiatowi Staszowskiemu – projekt nr 587/18.

Radni nie zgłosili pytań.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXXI/560/18
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(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 3 b

Pani  Henryka Skowron –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  przedstawiła  projekt  uchwały

w sprawie   wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2018 rok – projekt nr

580/18.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXXI/561/18

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 3 c

Pani Henryka Skowron zapoznała z projektem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy

Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2018 – 2029 – projekt nr 582/18.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXXI/562/18

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 d

Pani  Ewa Kondek  –  Z-ca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Staszów odczytała  projekt  uchwały

w sprawie nadania odznaki okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” - projekt nr 583/18.

Radni nie zgłosili pytań.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 10 głosach za i  7 głosach wstrzymujących się (obecnych było 17 radnych)

podjęła

Uchwałę Nr LXXI/563/18

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 3 e

Pani  Ewa  Kondek  odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie  nadania  odznaki  okolicznościowej

„Zasłużony dla Miasta” - projekt nr 584/18.
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Radni nie podjęli dyskusji.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska przy 10 głosach za i  7 głosach wstrzymujących się (obecnych było 17 radnych)

podjęła

Uchwałę Nr LXXI/564/18

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 3 f

Pani  Ewa  Kondek  odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie  nadania  odznaki  okolicznościowej

„Zasłużony dla Miasta” - projekt nr 585/18.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 10 głosach za i  7 głosach wstrzymujących się (obecnych było 17 radnych)

podjęła

Uchwałę Nr LXXI/565/18

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 3 g

Pan  Jarosław  Glibowski  –  Kierownik  Wydziału  Infrastruktury  Komunalnej  i  Ochrony

Środowiska przedstawił  projekt  uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr XXXIII/321/12 Rady

Miejskiej  w  Staszowie  z  dnia  28  grudnia  2012  roku  w  sprawie  przystanków  i  dworców

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Staszów, warunków i zasad

korzystania z nich oraz opłat za ich korzystanie – projekt nr 586/18.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 15 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXXI/566/18

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4

Radni nie zgłosili interpelacji.

Ad. 5

W  wolnych  wnioskach  i  zapytaniach  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć
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przedłożył  Wysokiej  Radzie  sprawozdanie  z  działalności  za  okres  od  9  sierpnia  2018  r.  do

12 września 2018 r. (w zał. do protokołu).

O  zabranie  głosu  poprosiła  radna  Leontyna  Jakubik,  która  zapytała  Burmistrza  o  termin

ogłoszenia  przetargu  na  zadanie  dotyczące  bieżącego  remontu  chodników  na  terenie  miasta

Staszowa. 

Burmistrz  Leszek  Kopeć odpowiedział,  iż  postępowanie  przetargowe  na  to  zadanie  zostanie

ogłoszone w najbliższych trzech tygodniach. 

Radna  Ewa  Markiewicz poruszyła  temat  zgłoszony  przez  mieszkańców  Osiedla  Na  Stoku

dotyczący budowy zakładu  pogrzebowego  na  terenie  osiedla.  Radna  stwierdziła,  iż  nie  byłoby

w tym nic dziwnego,  jeżeli  w zakładzie  tym mieściłoby się  biuro,  sprzedaż trumien,  wieńców,

jednak  w  zakładzie  tym  mają  być  również  chłodnie,  czyli  tzw.  prosektorium.  Radna  zapytała

Burmistrza,  czy  posiada  on  wiedzę  w  poruszonej  kwestii.  Nadmieniła,  iż  zakład  ma  zostać

wybudowany na terenie osiedla, a dokładnie na rogu ul. Cmentarnej i ul. Podgórskiej i mieszkańcy

mający domostwa w sąsiedztwie planowanej inwestycji są tym faktem przerażeni. Radna zapytała

Burmistrza, czy decyzja zezwalająca na budowę zakładu została wydana zgodnie z prawemi i czy

prawo  nie  zostało  "nadciągnięte".  Zapytała,  jak  obecnie  można  pomóc  mieszkańcom.  Radna

poprosiła  Burmistrza  o  ustosunkowanie  się  do  poruszonego  problemu.  Ponadto  radna  zgłosiła

kwestię  braku  odpowiedzi  na  interpelację  dotyczącą  remontu  chodnika  przy  ul.  Jana  Pawła  II

w Staszowie położonego wzdłuż bloku mieszkalnego nr 17 (tzw. samotniaka). 

Odnosząc się do zapytania radnej Ewy Markiewicz  Burmistrz Leszek Kopeć  odpowiedział,  iż

powyższe pytanie należy kierować do poprzedniego Burmistrza, który wydał warunki zabudowy

dla tej inwestycji. Dodał, iż z posiadanych informacji może powiedzieć, że pozwolenie na budowę

inwestycji  jest  prawomocne i  prace  budowlane trwają.  Dodał,  iż  sugestie,  które  podnosi  radna

Markiewicz  należało  zgłaszać  na  etapie  wydawania  warunków  zabudowy  i  wówczas  należało

podjąć próby zablokowania inwestycji.  Dodał,  iż  obecnie ze strony Urzędu nie  ma możliwości

prawnych wstrzymania realizacji tej inwestycji.

Radna Ewa Markiewicz wtrąciła, iż na etapie uzyskiwania warunków zabudowy dla realizacji tej

inwestycji sąsiedzi nie posiadali wiedzy o planowanym zakresie działalności zakładu.

Ze słowami radnej nie zgodził się Burmistrz twierdząc, iż strony postępowania  mają prawo do

czynnego  udziału  na  każdym  etapie  postępowania.  Dodał,  iż  w  sytuacji  braku  wiedzy w  tym

zakresie strony postępowania mogą dochodzić swoich praw przewidzianych przepisami prawa.

Do wypowiedzi  Burmistrza  odniósł  się radny  Jerzy  Kozioł  który stwierdził,  iż  uważa  on,  że

w  samorządach  obowiązuje  zasada  ciągłości  władzy.  Dodał,  iż  nie  jest  on  wcale  pewny,  czy

pozwolenie na realizację inwestycji dotyczyło budowy prosektorium.
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Burmistrz  Leszek  Kopeć  nadmienił,  iż  osoby,  które  chcą  pozyskać  informacje  w  zakresie

realizacji  przedmiotowej  inwestycji  mogą  wystąpić  do  Nadzoru  Budowlanego  w  Staszowie

o udostępnienie informacji w trybie informacji publicznej. 

Radny  Bonifacy  Wojciechowski  zapytał  Burmistrza  o  termin  ogłoszenia  postępowania

przetargowego na realizację zadania dotyczącego budowy Parku Górników Siarkowych na terenach

pomiędzy osiedlem Wschód a osiedlem Ogrody w Staszowie. Zapytał również, czy Gmina Staszów

ma zabezpieczone środki na realizację tej inwestycji. Wspomniał, iż do chwili obecnej na terenie

tym pojawiły się tylko tablice informujące o planowanej inwestycji. Ponadto poprosił Burmistrza

o informację w zakresie terminu pojawienia się pierwszego inwestora na terenie Staszowskiego

Obszaru Gospodarczego.

Radny  Jacek  Maruszewski przypomniał  o  przeprowadzonej  kilka  dni  temu  rozmowie

z  Burmistrzem  w  zakresie  występujących  problemów  przy  dowozie  dzieci  do  placówek

oświatowych przez firmę, która wygrała przetarg na dowóz uczniów do szkół. Poinformował, iż

zgłaszane  problemy  występują  w  dalszym  ciągu,  dzieci  spóźniają  się  na  zajęcia  szkolne,  jak

również w ostatnim czasie miało miejsce zdarzenie, w wyniku którego jeden z uczniów poparzył

nogę przez rurę przebiegającą przez kabinę autobusu. Radny poprosił Burmistrza o odniesienie się

do poruszonej kwestii. Ponadto zwrócił się o informację w zakresie sprawy sądowej, jaka miała

miejsce  dnia  13  września  br.  w  temacie  wniosku  na  realizację  zadania  dot.  rewitalizacji

staszowskiego Rynku.  

Radny  Jerzy  Kozioł potwierdził,  iż  również  do  niego  docierają  informacje  w  zakresie

występujących zdarzeń mających miejsce przy dowozie dzieci do placówek szkolnych na terenie

Gminy  Staszów.  Dodał,  iż  są  do  głosy  niejednokrotnie  krytyczne  i  chodzi  przede  wszystkim

o względy bezpieczeństwa, gdyż z tego co słyszał część taboru tego przewoźnika jest w dobrym

stanie,  a  część  pozostawia  wiele  do  życzenia.  Stwierdził,  iż  jest  to  kolejny  głos  w  dyskusji

związanej z przewozami na terenie Gminy Staszów i sytuacji w jakiej obecnie znajduje się PKS

Staszów Spółka Gminy. Przypomniał, iż wielokrotnie pytał burmistrza, jak mogą pomóc tej spółce.

Stwierdził, iż nigdy nie namawiał on Burmistrza do jakiegokolwiek łamania prawa, jeżeli chodzi

o przetarg na dowóz. Dodał, iż Gminie Połaniec udało się unieważnić ofertę firmy z rodziny firm,

która wygrała przetarg w Staszowie. Zarzucono podmiotowi nie wywiązanie się z zapisów umowy

dotyczących zapewnienia odpowiedniego taboru do przewozu uczniów. Zapytał Burmistrza,  czy

Gmina Staszów nie  ma  podstaw do zmiany tego przewoźnika.  Następnie  radny odniósł  się  do

wypowiedzi  Burmistrza  z  ostatniej  sesji,  na  której  informował,  iż  Spółka  PKS  ma  szanse  na

wygranie  przetargów  na  dowóz  pracowników  do  połanieckiej  elektrowni.  Radny stwierdził,  iż

Burmistrz mijał się z prawdą, ponieważ posiada on informacje, iż nie będzie żadnych przetargów na

7



dowóz pracowników do tego zakładu. Następnie zwrócił się do Burmistrza, jako właściciela Spółki

o zastanowienie się, co dalej z dalszym istnieniem przedsiębiorstwa.

Następnie Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  Dominik  Rożek udzielił  głosu

przedstawicielowi  Wojskowej  Komendy  Uzupełnień  w  Sandomierzu   ppłk  Arturowi

Gołębiowskiemu.

Ppłk  Artur  Gołębiowski  –  Wojskowy  Komendant  Uzupełnień udzielił  zgromadzonym

informacji dot. procedury powołania i pełnienia służby w strukturach 10. Świętokrzyskiej Brygady

Obrony Terytorialnej (w załączeniu do protokołu).

Burmistrz  Leszek  Kopeć odniósł  się  do  zapytania  radnego  Bonifacego  Wojciechowskiego

w  zakresie  realizacji  zadania  dot.  budowy  Parku  Górników  Siarkowych.  Poinformował,  iż

inwestycja ta została podzielona na dwa etapy. Pierwszym etapem było opracowanie dokumentacji

technicznej,  zaś  obecnie  ogłaszane  będzie  postępowanie  przetargowe  na  budowę  parku.  Plan

zakłada także uporządkowanie zieleni przy ulicy Mickiewicza poprzez posadzenie nowych drzew

i krzewów. Prace obejmują też tak zwaną “skarpę” i zieleń przy ulicy Kolejowej oraz teren wzdłuż

obwodnicy południowej miasta. Gmina Staszów pozyskała na zagospodarowanie zieleni na osiedlu

Wschód prawie 6 milionów złotych dofinansowania z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska

i  Gospodarki  Wodnej.  Drugim etapem jest  przeprowadzenie  rewitalizacji  terenu  wokół  zalewu

w  Golejowie  na  którego  realizację  Gmina  Staszów  otrzymała  dofinansowanie  z  Narodowego

Funduszu Ochrony Środowiska. Poinformował, iż obecnie trwa realizacja zadania dot. opracowania

dokumentacji  projektowo  –  kosztorysowej  na  oczyszczenie  jeziorek  Golejowskich  z  wymianą

pomostów  oraz  powiększeniem  plaży  w  ramach  kompleksowego  zagospodarowania  obszarów

zielonych na terenie miasta Staszów. W zakresie przedstawienia terminu pojawienia się pierwszego

inwestora  na  terenie  Staszowskiego  Obszaru  Gospodarczego  poinformował,  iż  w  miesiącach

wrzesień/  październik  dwóch  inwestorów  deklaruje  rozpoczęcie  prac  budowlanych  na  terenie

Strefy, zaś trzeci jest na etapie opracowania dokumentacji projektowej z przystąpieniem do prac

budowlanych w przyszłym roku.  W kwestii  występujących problemów przy dowozie  dzieci  do

placówek  oświatowych  przez  firmę,  która  wygrała  przetarg  na  dowóz  uczniów  do  szkół

poinformował, iż na bieżąco monitorują sprawę. Dodał, iż prawnicy analizują zapisy umowy, aby

w sytuacji braku poprawy dokonać jej unieważnienia. Firma została wezwana do natychmiastowego

usunięcia wadliwych pojazdów. Na zapytanie radnego Jerzego Kozioła dot.  przetargu na dowóz

pracowników elektrowni w Połańcu przez spółkę PKS Burmistrz odpowiedział, iż po rozmowach

przeprowadzonych z Prezesem Zarządu wynika, iż Spółka nie posiada odpowiedniego taboru, który

mógłby  obsługiwać  elektrownię.  W  zakresie  wyniku  sprawy  sądowej,  jaka  miała  miejsce

13  września  br.  w  sprawie  nieprawidłowej  oceny  wniosku  o  dofinansowanie  na  zadania  dot.
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rewitalizacji Rynku i Starego Miasta w Staszowie wyjaśnił, iż Wojewódzki Sąd Administracyjny

w Kielcach stwierdził, iż wniosek został oceniony nieprawidłowo. Dodał, iż obecnie oczekują na

ponowną ocenę wniosku przez Urząd Marszałkowski.  

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Ad. 6

Pan Dominik  Rożek –  Przewodniczący Rady Miejskiej  w Staszowie  podziękował  za  udział

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

      Czas trwania sesji od godz: 1345 do godz: 1450.               

       Przewodniczący

       Protokołowała:                Rady Miejskiej w Staszowie

       A. Janicka         ( - ) Dominik Rożek
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